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Protokół Nr 4l?;of1

z posiedzenia Kornisji Spraw Obywatelskich
odłlytego w dniu 15 września 2021 roku.

Ad pkt 1.

Posiedzenie Komisji otworzył Przewodn\czqcy Bogusław Bartos i na

wstępie powitał wszystkich członków.
Stwierdził on, Że na stan 5 członkow zgodnie z \ist4 obecności w posiedzeniu

udział bierze 4, co stanowi quorum do podejmowania pt.awolnocnych decyzji.

Na posiedzeniu nieobecna była radna Anna Pluta.
Lista obecności starrowi za|rącznik nr tr do protokołu.
Następnie PrzewodnrcZ4Cy Konrisj i powitał:

- Wojta Gminy
- Z_cę Wo.jta
- Z-cę Głownego Księgowego
- Dyrektor PSP w Fałkowie
- Dyrektor PSP w Czermnie
- Kierorvnik GOPS w Fałkowie

Henryka Koniecznego,
Krzysztof-a Bajora,
Wandę Urbanskę,
Mirosławę Pa1us,
Mariannę Michalskq,
Agnieszkę Czechowskq

Lista obecności stanow,i zał4cznik nr 2 do niniejSzego protokółu.

Ad pkt 2.

Przewodnicz4cy Komisj t zapoznat zebranych Z proponowailyff}

porz4dkiern posiedzenia, do ktorego nie było uwag. Komisja więc jednogłośnie

pr zyj ęła proponow any porzqdek w następttj ęcym brznr i en i u :

1t.

2.
a

Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorrllx.

Przyj ecie porz4dku posiedzenia.
Przyjęcie protokołu ze rvspólnego posie dzenia Komisji
202 1 r.

z dnia 1B sierpnia

za rok szkolnv4. Inforrnacja o stanie rea1izacji zadań oświatowych
2020120fn.

- Z'apoznanie się z
Podstawowei im.
Podstarł,owej im. H.

Raportem o wynikach nauczania w Fublicznej Szkole
St' Zerolllskiego W Fałkowie i Pub1icznej Sz]<ole

S ienkiewi cza w Czermn ie.



- Realizacja ploglamtl ."Zda1na szkoła.. l,Zdalna szkoła *'.

5. Wyrł,iązywanie się uczlliów z obowi4zku szkolnego.
6. Infbnlacj a o działaniach z' r'aktesu promocji gmirry.
7. Sprawy roine.
8. Zakoncz,enie posiedzenia.

Porzqdek posiedzenia stanor'vi zał4cznik nr 3 do protokołu.

Ad pkt 3.
Komis.la jednogłośnie przyjęła

posiedzenia Komisji odbytego w dniu
zadnvch uwas.

protokół Z poprzedniego wspólnego
18 sierpnia 2021 roku nie wnoszac

Ad pkt 4.
W tym punkcie najpierw Pani Dyrektor Publicznej Szkoły

Podstawowej W Fatkowje Mirosława Palus, a następnie Pani Dyrektor
Pub1icznej Szkoły Podstawowej w Czermnie Marianna Micha1ska przedstawiły
infbrmacje o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 202012021.

Zapoznał1, wszystkich z Raportem o wynikach nauczania w Publiczne.j Szkole
Podstawowej irł. St. Zer.oinskiego w Fałkowie i Pub1icznej Szkole Poc1starł,owej

im. H. Sienkiewicza w Czertnnie oraz Z realizacj4 programu ,Zdalna szkoła''
i ,Zda\na szkoła plus''. Do infbrrnacji nie b1'ło uwag, materiały stanowię
za|ącznik nr 4 do protokoł,u'

Ad pkt 5.

W tym punkcie Prowadzqcy poinformował, i'e Spfawy rvywiazyi,vania się

uczniow z obowiqzku szkolnego będę omowione \Ą'pozl-liejszym terminie na

następnym posiedzeniu Komisji z uwagi na f-akt, Że nie wszystkie dane

o kontynuowaniu nauki pTZeZ absolwentow szkoł dotarły do urzędu gminy.

Ad pkt 6.

W tyrn punkcie Przervodnicz4cy popl.osił protokołuj4c4 Dorote Anioł,
ktora Za|azel, prowadzi Spfawy dotycz4ce prorlocji w gminie o otllórvienie
Spraw dot1,cz4cych tego za]<resu. Powiectrziała ona nriędzy innynri, Ze Spfawy
promocji zostały w roku biezącyłn lnocno wYhanrowane Z powodu trr'vającej

pandelnii i zuiqzanych z ni4 nakazow i ograniczeń. \ie mnie1 .jednak gmina

realizuje takie zadania w"spieraj4c dzjałalność l(oła Gospodyn Wiejskich
w Wqsoszu. Pomagamy KGW W działalności flnansort'o o w ral'nąch

posiadanych llozliwości, organizujac transport, jeśli zachodzi taka potrzeba



i t.zeczorvo dokupujac lrratet.ja11' lub produkty. Wspolnie z KGW ,,Węsowianka''
gllina brała udzjat w stoiskach promocyjnych rt,. czasie imprez organizowanych
ptzez Starostwo Powiatorł'e w Konskich takich jak: Kuznice Koneckie czy
dozynki pow-iatowe. Nalez1', rowniez podkreśliC, Ze W ramach prowadzon1,ch
gminnych projektow wykonaliśmy dl"obne gadzety prolnujqce glninę takie jak:

wydanie kalendarza na 2021 rok, zakup kubkow, lnianych toreb, koszulek
i scyzorykow z herbem grniny.

Wójt Henryk Konieczny uzupełnił tę wypowiedz dodajęc, ie na nowy rok tez
będę wydane kalendarze promujqce gnlinę'

Ad pkt 7.

Ten punkt rozpoczęła radna Maryla Domanska i zaproponowała by po

skonczonych remontach w szkołach zrobić komisję wyjazdową i pooglądac stan

obiektow. Wnlosek zostat przyjęty ptzez konrisję.

Następnie z-ca Skarbnika Wanda t,rbans]<a omówiła finansort,e projekty
uchwał przygotowane na na1blliszq sesję rady gminy. Były to zrniany
rv Wieioletniej Prognozie Finansowe.j Gminy na lata 2021 - 2026 i Budzecie
Gminy Fałkorv na rok 202 ] oraz udzieienia polnocy f.inansowej Powiatowi
Konec]<iemu na realizację zadaniapubiicznego.

Następnie kierownik GOPS Agnieszka Czechowska omowiła projekt
uchwały dotyczqcy wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniorvego oraz
\Ą/ZoIu deklarac.ji o dochodach gospodarstu,a c1omowego Za okres 3 miesięcy
kalendarzorvych poprzedzajęcych dzien złoŻenia wniosku o dodatek
nieszkaniowy.

Zabierajqc głos \Ą/ojt Henr.yk Konieczny poinfbrmował, ze na na.jbliŻszej
sesji rady gminy zostanie poddana pod głosorvanie uchwała w sprawie
przesłalria do Państworvego Gospodal.Stwa Wodnego Wody Polskie celeln
zaopiniowania projektu uchrvały zmieniaj4cego zapisy w Regulalninie
zaopatrzenia w wodę i odprorł,adzania ściekow dla Gr.rriny Fałkow' Zapisy te
będę dotyczyć terminow załatr'viania spr.aw \Ą' pozwoleniach przytączenia się
budynkow do istniejęce.] sieci rł'odociqgo\\/ej i kanalizac-v.jnej. Zmiany te
wyrrikają ze znlian prawa budorł,ianego, a co Z'a tym idzie dostosowania się do
obowiqzu.j 4cych przepi sow.

W dalsz1''l"n ci4gu obrad Plzelł'odniczac.'. Komisji Bogusłau, Bartos
odczytał pisl.l.to jakie 1a,płync;ło do Rady Gll.rill,v dnia 31 .0B.202 ] roku od
mieszl<ancórt' z ulicy Modrzeu,iowej w Fałkow'ie rł, spratłie przekazatria na
rZeCZ gl'l-lil"l1, części działe]< na ktorych portistał,v norve budynki miesz]<alne pod
budowę dro.e'i, chodnikow, ośrvietlerria. Radny.ll.l znanajest ta Spra\Va. ponicwaz
by.ła pol.uszana na rr sz1,stkich konlisjaclr rady gnliny r,ł,iosna tego roku
i lvówczas została ptzez radnych odrzucona. \astępnie zabrat głos Wojt Gminy
i porviedziat, Że rv tyln roku z pervnościę nie stac gIniny lla plallowanic tó*go



mieszkańcorv Fałko\Ą,a Z ul. Modrzewiowej, to
połozenie asfa]tu potrriędzy ulic4 Cmentarna a
ptZeZnaCZyC śloc1ki finansowe na wyrnianę

typu inwest1,cji 79 rvzgledu lla wie]kie flnansorł,e Zaangazowanie zwi4zane
z l.ervita]izacjq Fał]<or,va. \atomiast naiezy sie zastanowić nad odplowacizeniem
stallltqd zasto.jór'r rr od1 .

Radny ctz'egorz Zganiacz dodał, ze jego zdaniem odprowadzenie wody
tez nie będzie prost4 Spfawa, poniervaz jeden z rł.łaścicieli musi lł,yl.azić zgodę
na przekop jego działk4 i usytuow.arrie rury odprowadzaj4cej wodę do t"owu.

Przewodnicz4cy Rady Gminy Piotr Gonerka, ktory doł4czył do obrad
w trakcie trrvania kornisji doporviedział, Że Spraw4 naleŻy się ZaJqC
komptrekso\Ąio' poniewaz podobna sytuacja jest na s4siedniclr ulicach.

Jako następna o głos popl.osiła radna Mar1,la Domanska, ktora poprosiła,
Żeby w przyszłorocznytn budzecie parniętać o Czernrnie. Jest tanr potrzebne
uporzędkorvanie p1acu wokoł rem\zy strazackiej, ogrodzenie tego terenu,

'jednocześnie radna przypolnniała o uregulowaniu terenu wokoł ',Strugi''w Czennnie. Na ostatnim strazackim zebraniu sprawozdawczo rvyborczym
slraiacy obiecali polxoc w tych sprawach. Jednocześnie radna u,skazała, ze
naleiatoby Się zastanowic czy straŻacy nie maj4 za mato płacone za 1 godzinę
podczas swoich akcji ratowniczo -gaśniczych.

Kolejnq osobq zabieraj4c4 głos była radna Elzbieta Sliu insl<a. l(tora
wnioski pod u\Ą/agę jak ten

nalez1, rowniez wziqc pod uwagę
osnowa w Czelrlnie. jak równiez
podłog W Szkole Podstawowej

podkreśliła, Że jeśli będziemy brać ta]<ie

Proto]<ołorvała:

rNsPEĘToŁ
ŚJ- rV ń,u,"t
Dorota"Anioł

rv Czermnie.
Włqczajqc się do dyskusji Pr.zewodnicz4cy Rady Gminy podkreślit, ie nie

powinniśmy rvarunkować inwestyc.ji w taki sposób, naleiy mieszkancom
wyjaśniać, ze nie jest rnozliwe rea]izowanie wszystkich lvniosków jednocześnie,
jak równteŻbrac pod uwagę odpowiednie przepisy czy procedury postępowania
rv realizacj i inwestycj i.

Komisja odrzuciła .'vniosek lnieszkańcow Z ulicy Modrzerviowej
uzasadniaj ąc, ie na tę clrwilę 5ą ql gmi[ie sprawy pilnie]sze do załatwienia'

'. Pan Wójt Henryk Konieczny poprosił, zeby zgtaszaj4c roznego rodzaju
wnioski nie robić l.ywa1izacji miedzy Czelrnnenl a Fałkoweln.

Radny Grzegorz Z'ganlacz poprosił, by W przysztyn budzecie
rvygospodał.orvać środkj pą qiyposaŻenie śrvietlicy rv Fałkowie.

Ad pkt 8.
Po zreaiizorvaniu Ze polz4dku posiedzenia Przewodniczęc-v Kolnisji

podziękorvał wszystktm za udztał i zamknqł pclsiedzelrie.
Na tyll protokoł zakończol.lo.

pnu Ewo


